

27 February 2024

27 فبراير 2024

After Compliments,

بعد التحية،،،

Approvals made in Board of Directors meeting held on 27th February 2024

قرارات مجلس الإدارة الصادرة في اجتماعه المنعقد في 27 فبراير 2024.

The Board of Directors of Arabia Falcon Insurance Company (SAOG) met on Tuesday, 27th February 2024 and the following approvals were made:

أصدر مجلس إدارة شركة التأمين العربية فالكون (ش م ع ع) القرارات التالية في اجتماعه المنعقد يوم الثلاثاء بتاريخ 27 فبراير 2024:

- 1- The Board of Directors of the Company reviewed and approved the Audited Financial Statement of the company for the year ended 31 December 2023 as recommended by Audit & Risk Committee. The net profits of the company amounted to RO 741,594.
- 2- The Board of Directors of the Company approved the Board of Directors Report, Corporate governance report and the Management Report.
- 3- The Board of Directors of the Company approved the agenda of the AGM which will be held on 30th March 2024 at 5:00pm.

- 1- قام مجلس إدارة الشركة بمراجعة واعتماد البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 وفقا لتوصية لجنة التدقيق والمخاطر. حيث بلغت الأرباح الصافية للشركة 741,594 ريال عماني.
- 2- قام مجلس إدارة الشركة باعتماد تقرير مجلس الإدارة، تقرير الحوكمة وتقرير الإدارة.
- 3- قام مجلس الإدارة باعتماد جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية والذي سينعقد بتاريخ 30 مارس 2024 في تمام الساعة الخامسة مساءً.

Authorized Signatory

